
Notatka 

przyjęcia wniosku wniesionego ustnie w dniu 25.09.2019 

przez Ireneusza Wiśniewskiego przewodniczącego Rady Miasta w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Zgłaszający – Pan ……………- mieszkaniec osiedla Stare Miasto. 

Mieszkaniec nawiązał do korespondencji, którą przesłał do Przewodniczącego Rady Miasta z 

dnia 12 września 2019r, w której zgłaszał krytyczne uwagi do pracy służb wywożących 

nieczystości z miasta. Informował o nieusuniętych śmieciach, które zalegały w wielu 

miejscach. Pismo zbiegało się w czasie z pożarem na miejskim składowisku, więc zgodnie z 

moimi ustaleniami odbiory mogły być opóźnione. W ciągu następnych dni jednak zostały 

wznowione i wydawało się, że sytuacja porządku w mieście wraca do normy. 

W dniu 25 września otrzymałem jednak zgłoszenie, że nie uprzątnięto "wystawek". 

Mieszkaniec podjął się dokładnego wskazania miejsc nieporządku, jak wymienia są to m. in.: 

 - altany śmietnikowe ul. Archimedesa - cała,  

 - ul. Mikołaja z Koźla (niedaleko skweru Bartoszewskiego),  

 - Synów Pułku i Piastowska 27 (opony),  

 - Piastowska 59 (poworkowane śmieci stoją prawdopodobnie od czerwca) 

 - Teren działek na przedłużeniu ul. Gazowej (obok samotnie stojącego domu).  

 - działki na ul. Konopnickiej i Raciborskiej (przed wiaduktem). 

 - Krasińskiego – wystawka szyb. 

Szanowna Pani Prezydent, uprzejmie proszę o interwencję w sprawie. Odwiedziłem część 

wskazanych lokalizacji i potwierdzam konieczność wywiezienia czy to nieczystości czy też 

„gabarytów”.  

 

Ireneusz Wiśniewski 


